

■博士班抵免資格考科論文及畢業口試申請論文釋疑：

依據 112 學年第 1 學期第 7 次系務會議決議

The following announcement regarding regulations about Qualification Exam and Oral Defense for PhD students in the Department of Biomedical Engineering is approved by the 7th Faculty Meeting in the Fall semester, Academic Year 2023; and be followed by all PhD students, started from Jan.31st, 2024.

不同年度入學博士班論文規範之認定說明如下：

可抵免資格考科之論文

Regarding the academic publications which are to be used as a waiver of any QE Subjects (Students got admitted from different Academic Year, shall follow the applicable relevant regulations).

111 學年度(含)以前入學者 (PhD Students got admitted in(and before) Fall semester of Academic Year 2022)

須以博士候選人為第一作者（若有共同第一作者（equal contributor），只認可排序第一位之作者），且文章的單位名稱排名應以本系名稱(Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University)為第一位。(原條文後略)

“The Ph.D. candidate shall be the primary author (if the authors are listed as equal contributors, only the first author is recognized). The Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University shall also be shown as the primary affiliation of the author.” ...

112 學年度(含)以後入學 (PhD Students got admitted in(and after) Fall semester of Academic Year 2023)

以博士候選人為第一作者（若有共同第一作者（equal contributor），只認可排序第一位之作者），該博士生之**指導教授須為通訊作者之一**，且文章的單位名稱排名應以本系名稱 (Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University) 為第一位。(原條文後略)

“The Ph.D. candidate shall be the primary author (if the authors are listed as equal contributors, only the first author is recognized); and **the primary advisor shall be one of the corresponding authors of the publication.** The Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University shall also be shown as the primary affiliation of the author.” ...

做為畢業口試申請點數計算之論文

Regarding the academic publications which are to be recognized as his or her graduation requirements for application of thesis defense (Students got admitted from different Academic Year, shall follow the applicable relevant regulations).

111 學年度(含)以前入學者(PhD Students got admitted in(and before) Fall semester of Academic Year 2022)

以博士候選人為第一作者 (若有共同第一作者 (equal contributor), 只認可排序第一位之作者), 該博士生之指導教授須為作者之一, 且文章的單位名稱排名應以本系名稱 (Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University) 為第一位。(原條文後略)

“The Ph.D. candidate shall be the primary author (if the authors are listed as equal contributors, only the first author is recognized); and the primary advisor shall be one of the authors of the publication. The Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University shall also be shown as the primary affiliation of the author.” ...

112 學年度(含)以後入學 (PhD Students got admitted in(and after) Fall semester of Academic Year 2023)

以博士候選人為第一作者 (若有共同第一作者 (equal contributor), 只認可排序第一位之作者), 該博士生之指導教授須為通訊作者之一, 且文章的單位名稱排名應以本系名稱 (Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University) 為第一位。(原條文後略)

“The Ph.D. candidate shall be the primary author (if the authors are listed as equal contributors, only the first author is recognized); and the primary advisor shall be one of the corresponding authors of the publication. The Department of Biomedical Engineering, National Cheng Kung University shall also be shown as the primary affiliation of the author.” ...